
Goedemorgen. 
In de nieuwsbrief is te lezen dat er a.g.v. de werkzaamheden geen toename van stikstof-uitstoot is. 
Mij lijkt het dat een bouwproject (en zeker zo'n grote als deze) altijd zorgt voor een toename van de 
uitstoot van NOx-stoffen. 
Zou ik de provinciale vergunning wet Nb mogen ontvangen? Inclusief de AERIUS-berekening? 
Dank alvast hiervoor. 
Met vriendelijke groet, 

 
 

 




